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Q: Wat gaat er gebeuren met verpleeghuizen irt

ventilatie?

e Ventilatie en in de verpleeghuizen heeft veel aandacht gehad.

e Dat kwam o.a. vanwege de uitbraak bij de Tweemaster in

Maassluis

¢ Gisteren werd echter bekend dat ook daar het

ventilatiesysteem geen voor de hand liggende

verspreidingsroute is geweest.

e Het RIVM heeft op 28 juli de adviezen over ventilatie

geactualiseerd. Het coronavirus heeft geen verandering

gebracht in de regels voor luchtverversing in gebouwen.

e De huidige regels voor installaties voor luchtverversing uit

het Bouwbesluit blijven gelden. Er zijn geen aanwijzingen dat

er aanpassingen nodig zijn.

¢ In haar contacten met zorgaanbieders - tijdens bezoeken en

telefonisch - heeft de IG] aandacht voor de koeling en

luchtverversing in gebouwen. De inspectie vraagt

bijvoorbeeld of de luchtverversing voldoet aan de eisen en

goed is onderhouden (ook de filters) door een deskundig

bedrijf.

e De IG] heeft een factsheet opgesteld voor zorginstellingen

over zomerhitte en corona.
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